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Z A P I S N I K  
 

godišnje Skupštine Udruge upravnih i birotehničkih škola Republike Hrvatske, održane 15. 
travnja 2013. u sjedištu Udruge u Upravnoj školi Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 30. Početak 
u 10,00 sati. 
 
Prisutni:   

Vanda Car, Ekonomsko-birotehnička škola, Split  
Marina Miličić, Ekonomsko-birotehnička škola, Split  
Ksenija Meštrov, Ekonomsko-birotehnička škola, Split 
Mira Šincek, Gospodarska škola, Varaždin  
Radoslava Gregov, Ekonomsko-birotehnička i trgovačka škola, Zadar  
Marica Piršlin, Upravna škola Zagreb  
Ondina Mesar, Upravna škola Zagreb  
Bojana Mić, Upravna škola Zagreb  
Renata Drobec-Munić, Centar za odgoj i obrazovanje Dubrava, Zagreb 
Ljerka Zlatić, Ekonomska škola Mije Mirkovića, Rijeka 
Vesna Gržan, Ekonomska i upravna škola, Osijek 
Jozo Dragić, Ekonomsko-birotehnička škola Zadar 
Vesna Ramljak, Ekonomsko-birotehnička škola Zadar 
Željko Vukelić, Ekonomsko-birotehnička škola Slavonski Brod 
Ljerka Bogdan, Ekonomska i trgovačka škola Čakovec 
Davorka Zegrani, Srednja škola Koprivnica 
Slavica Lončarić, Ekonomska škola, Pula 

 
 

Ostali prisutni: Elisabetta Fortunato, viša stručna savjetnica, ASOO 
 Suzana Hitrec, ravnateljica Upravne škole Zagreb 
 
Zapisničarka: Marica Piršlin 
 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge utvrđuje kvorum, pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa Skupštine Udruge od 17. ožujka 2012. 
2.  Izmjena i dopuna Statuta udruge 

3. Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2012.-2013. 
4. Financijski izvještaj - završni račun za 2012. godinu 
5. Izvješće predsjednice Predsjedništva Udruge 
6. Aktualna problematika 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

 

Ad. 1. 

Verifikacija zapisnika sa Skupštine Udruge od 17. ožujka 2012. 

 
Predsjednica Udruge, Ondina Mesar, pročitala je zapisnik sa prethodne sjednice Skupštine 
održane 17. ožujka 2012. godine koji je dostupan na web stranici Udruge.  
 
Zaključak 
Zapisnik jednoglasno usvojen. 
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Ad. 2. 
 

Izmjena i dopuna Statuta udruge  
 
Ondina Mesar – izvještava prisutne o potrebi promjene Statuta Udruge radi promjene 
sjedišta. Upravna i birotehnička škola se preselila na novu trajnu lokaciju Prilaz baruna 
Filipovića 30 te je i sjedište Udruge na istoj lokaciji. 
 
Zaključak 
Jednoglasno je usvojena izmjena Statuta Udruge u članku br. 2, stavak 2.  
Novi stavak glasi: sjedište Udruge upravnih i birotehničkih škola RH je Zagreb, Prilaz baruna 
Filipovića 30. 
 

Ad. 3. 
 

Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2012.-2013. 
 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge, podnijela je izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2012.-
2013. godinu. (PPP u prilogu ovog zapisnika).  
 
Suzane Hitrec, ravnateljica Upravne škole Zagreb, pozdravlja prisutne na novoj trajnoj 
lokaciji škole sa željom da i dalje nastavimo surađivati na poboljšanju naših zanimanja. Kako 
bismo bili konkurentni na tržištu, potrebno je snimiti stanje u Europi. Možda bi trebalo  
razmisliti o spajanju naša dva zanimanja u jedinstveno. Više se uključiti u rad Sektorskog 
vijeća jer uz tržište rada mi smo najpozvaniji da radimo na poboljšanju programa što do sada 
nije bilo moguće, obzirom da je u ime škola bio samo jedan predstavnik. 
  
Elisabetta Fortunato – viša stručna savjetnica, ASOO – pozdravlja prisutne i s osobitim 
zadovoljstvom ističe vrlo dobru suradnju sa Udrugom, naročito pri organizaciji stručnih 
usavršavanja pa će tako i danas planirano stručno usavršavanje imati pokroviteljstvo ASOO, 
što znači da će biti službeno provedeno kroz VETIS i sudionicima izdane potvrde o stručnom 
usavršavanju. 
Također nas informira da je Manistarstvo uprave predložilo terensku nastavu u trajanju 1-2 
dana na aktualne teme. Kontakt osoba je gđa Gordana Zoretić. 
Nažalost, u organizaciji ASOO je ove godine vrlo mali broj stručnih skupova, prvenstveno 
zbog materijalnih razloga. Sva vaša stručna usavršavanja ćemo i dalje podržavati. 
 
Udruga treba također razmisliti o novom nazivu Sektorskog vijeća koje se do sada zvalo 
Sektorsko vijeće ekonomije, trogvine i poslovne administracije. Sve prijedloge i promjene 
vezano za sektorska vijeća treba uputiti Ministarstvu znanosti, obrazovanja i sporta, ASOO 
može dati samo mišljenje.  
Prema sadašnjim informacija nova Sektorska vijeća biti će imenovana sa 1. 9. o. g. , 
navodno će  brojiti 11 članova. Način izbora nije do kraja jasan (predstavnici gospodarstva, 
sindikata, državnih institucija i nastavnika). Udruga bi trebala svakako poslati svoj prijedlog 
članova jer do sada su škole bile zastupljene samo sa jednim članom što je svakako 
nedostatno.  
 
Zaključak 

 Jednoglasno je prihvaćen Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2012. - 2013. godinu. 

 Uputiti dopis MZOS radi uključivanja u rad sektorskog vijeća. 
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Ad. 4. 

Financijski izvještaj - završni račun za 2012. godinu 

 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge, podnijela je financijski izvještaj Udruge za 2012. 
godinu. Saldo za 2012. godinu započinje sa prenesenim saldom iz 2011. u iznosu od 
27.686,90 kuna. U 2012. godini uplaćeno je na račun Udruge 16.500,00 kuna članarine (od 
toga 1.000,00 kuna članarine za 2011. godinu – Ekonomska škola Imotski). 
Prema evidenciji i izdanim računima, članarinu za 2012. godinu do 31. 12. 2012. nisu uplatile 
četiri škole (Požega, Pula, Koprivnica, Centar Vinko Bek iz Zagreba). 
Zbog nedostatka sredstava tj. nemogućnosti plaćanja članarine, članstvo su otkazale škole iz 
Belog Manastira, Osijeka i Vukovara. 
 
U 2012. godini utrošeno je 23.830,10 kuna. Sredstva su utrošena za isplatu tri ugovora o 
djelu (Piršlin, Lukić, Mesar), 5 autorskih honorara, kancelarijski materijal, poštarinu, troškove 
hotelskog smještaja, te troškove održavanja sastanaka Udruge. Ukupna sredstva Udruge na 
dan 31. 12. 2012. godine iznose 20.839,04 kuna. (Izvještaj o primicima i izdatcima za 
razdoblje 1.1. 2012.-31.12. 2012. u prilogu ovog zapisnika). 
 
Ondina Mesar – podsjeća da smo na Predsjedništvu Udruge, obzirom na financijsku 
situaciju, predložili da skupština da se razmisli o smanjenju članarine na iznos od 800,00 
kuna, te smo dužni o tom prijedlogu danas glasati. 
 
Ksenija Meštov - Ekonomsko-birotehnička škola, Split predlaže da se razmisli o smanjenju 
članarine jer   npr. Udruga ekonomskih škola ima članarinu 500,00 kuna.  Istine radi ova 
Udruga radi više. 
 
Prijedlog za određivanje visine članarine stavljen na glasovanje – svih 17 članova skupštine 
glasalo da članarina za narednu godinu iznosi 1000,00 kuna 
 
Zaključak 

 Članarina za sljedeću godinu iznosi 1.000,00 kuna 

 Jednoglasno je prihvaćen Financijski izvještaj za 2012. godinu.  

 Odobrava se isplata honorara za rad predsjednici Udruge, tajnici i računovođi u iznosu od 
1000,00 kn neto svakoj. 

 

Ad. 5. 

Izvješće predsjednice Predsjedništva Udruge 
 
Radoslava Gregov, predsjednica Predsjedništva Udruge, podnijela je izvještaj o radu za 
2012. Predsjedništvo se tijekom godine sastalo samo jedaput. Iz prethodnog godišnjeg 
izvještaja predsjednice Udruge već je rečeno što se sve tijekom prošle godine radilo. Sa 
zadovoljstvom moram istaći da će se planirana stručna usavršavanja iz Tehnike 
komuniciranja i Radnog prava  Građanski odgoj održati danas nakon skupštine Udruge.  
 
Najveći problem nam je neaktivnost nekih radnih skupina kao npr. Radna skupina za Ustavni 
ustroj i Uvod u državu i pravo nije zaživjela. Također je problem literatura pa se snalazimo na 
različite načine, a učenicima je to dosta teško gradivo. Svaka međusobna pomoć u smislu 
izmjene i usuglašavanja materijala dobro bi došla. 
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Ksenija Meštrov – predlaže u ime Udruge pošaljemo dopis Minist odjel za udržebnike da se 
odobri tiskanje udžbenika. 
 
Zaključak 

 Jednoglasno je prihvaćen Izvještaj o radu Predsjedništva Udruge za 2012. godinu.  

 Upiti dopis Minstrarstvu znanosti, obrazovanja i sporta – Odjel za udžbenike da se odobri 
tiskanje udžbenika. 

Ad. 6. 

 

Aktualna problematika 

Ondina Mesar – izvjestila prisutne da je završen IPA projekt u sklopu kojeg su bile izmjene 
za zanimanja iz našeg Sektorskog vijeća za ekonomiju trgovinu i poslovnu administraciju 
osim naša 2 zanimanja.  
Pitanje upućeno savjetnici Elizabetti Fortunato, možemo li mi kao Udruga inicirati promjene? 
Elizabetta Fortunato – pozdravlja inicijativu, obzirom da financijskih sredatava za novi projekt 
nema i predlaže da se imenuje Povjerenstvo koje će Ministarstvu predložiti izmjene. Sugerira 
da u Povjerestvo uđe Mirjana Pavić, Ekonomsko-birotehnička škola iz Splita, obzirom da je 
kolegica jedina bila uključena u rad prethodnog Sektorskog vijeća koje je završilo posao. 
 
Predloženi su sljedeći kandidati: 
Mirjana Pavić – Ekonomsko-birotehnička škola, Split, dosadašnja članica Sektorskog vijeća,  
Ondina Mesar, predsjednica Udruge,  
Mira Šince – Gospodarska škola Varaždin,  
Marica Piršlin – Upravna škola Zagreb,  
Vesna Ramljak – Ekonomsko-birotehnička škola Zadar 
Ivanka Jareb –  Ekonomska i birotehnička škola 
Lidija Daničić –  Ekonomska i trgovačka škola  Dubrovnik 

 

Zaključak 

Svi predloženi kandidati jednoglasno su izabrani u Povjerenstvo za osovuremenjivanje naših 
programa. 

 

Elizabetta  Fortunato - predlaže da se razmisli o novom nazivu Sektorskog vijeća. 
Dosadašnji naziv je bio Sektorsko vijeće ekonomije, trgovine i poslovne administracije.  
Naziv je predugačak i ne odgovara zanimanjima. 

 

Mira Šincek – predlaže naziv Uprava i administracija. 

 

 

 

 

Dovršeno u 12,30 sati. 

 

Zapisničarka Predsjednica Udruge 

Marica Piršlin, v.r. Ondina Mesar, dipl. iur., v.r. 

 

 

2 Priloga 

 


